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Side 2 af 2 

Spørgsmål 
Kan ministeren be- eller afkræfte, at ministeren i forbindelse med de kommende styrelser 
i SKAT ikke ønsker, at der fortsat er mulighed for distancearbejdspladser? 

 

Svar 

Med planerne ”Fra én til syv styrelser” og ”En skatteforvaltning i hele Danmark” erstat-

tes SKAT af syv nye styrelser den 1. juli 2018, der får selvstændig ledelse og ansvar for 

hvert deres kerneområde. Etableringen af de syv nye styrelser kræver en høj grad af faglig 

specialisering og en stærk driftsledelse tæt på medarbejderne. Derfor placeres hver enkelt 

styrelse på færrest mulige adresser for at styrke de faglige miljøer og sikre en højere grad 

af nærhed til ledelsen, end tilfældet er i dag. Det vigtigste hensyn i denne forandringspro-

ces er hensynet til medarbejderne, herunder hensynet til sikker drift. 

 

Arbejdet med den endelige organisering af styrelserne er netop afsluttet, og arbejdet med 

udarbejdelsen af målbilleder for de enkelte byer er igangsat. Målbillederne, herunder pla-

ceringen af opgaver i de enkelte byer, forventes fastlagt ultimo 2017. Der pågår sidelø-

bende hermed et arbejde med evt. mulige fastholdelsesinitiativer, der kan anvendes i for-

bindelse med de kommende geografiske flytninger, herunder brugen af distancearbejds-

pladser. Brugen af distancearbejdspladser er derfor endnu ikke afklaret, men på længere 

sigt vil brugen blive reduceret til et minimum. 


